

Protokoll

Möte StOF styrelsemöte 2025, nr 640 sedan starten.	
Datum och tid	Plats
2025-11-24, kl. 19:00-20:30	Teams
Deltagande	
Styrelse: Monica Hatlen, Lena Buhre, Asbjörn Grövlén, Jonas Holmgren, Johanna Sundström, Anders Stjerndahl, Anette Önerud Kansli: Cecilia Westström, Per Forsberg, Lars Forsberg	

Agenda styrelsemöte

1. Mötets öppnande

Monica öppnade mötet.

2. Dagens möte

Detta möte är ett extra styrelsemöte för att gå igenom yttranden till de motioner där StOF ska göra yttranden

3. Motioner och yttranden

Mötet diskuterade de olika motionerna och gick igenom den input som kom fram i de olika grupperna på Novemberkonventet, samt mail som kommit från klubbarna, och även kommentarer från en grupp elitlöpare på en av motionerna.

Mötet enades om följande:

- Dessa motioner är inskickade av StOF (några i samarbete med andra distrikt) och yttrande behövs inte
 - [Stärk svensk orienterings framtida tillgång till skog och mark](#)
 - [Nationell utredning om terrängkännedom och rättvisa tävlingar](#)
 - [Intressepolitiskt program för Svensk Orientering](#)
- Motioner där yttrande behövs
 - [Inrättning av distriktsråd kopplade till respektive OF i varje distrikt](#)
 - StOF har gjort ett utkast som nu granskas av Dalarna, Medelpad och Jämtland-Härjedalen. Vi är positiva, men vill förtydliga vissa delar.
 - [Utred inomhusorienteringens plats i Svensk Orientering](#)

- StOF stödjer denna motion.
- [Ungdomsbanor är för svåra - fler behöver lyckas](#)
 - Här finns det delade meningar bland både klubbar och ungdomsledare. Många utredningar och ändringar har gjorts senaste åren. Frågan är om det finns mer input som motiverar en ny utredning. Monica och Cecilia sammanfattar yttrandet baserat på diskussionen.
- [Förändrad terminologi kring begreppet 'tävling' i orienteringssporten](#)
 - StOF stödjer denna motion. Många klubbar har försökt tona ner ordet tävling, men det är svårt att göra i enskild klubb.
- [Slopa kravet på 1:15 000 på långdistans](#)
 - Här har det kommit in många synpunkter. Även om kärnan i motionen är huruvida det finns problem bland många 17-34 åringar att kunna läsa 1:15 000, samt vem som kan besluta vilken som är bästa kartskalan för en enskild långdistans, så är frågan komplex och vi ser ett behov av översyn av frågorna. Monica och Lasse tar fram yttrandetext.
- [Rankingpoäng till gallringsfiltret endast från nivå 1 och 2](#)
 - Frågor har kommit vilka konsekvenser förslaget kan få på andra distrikt som har övervägande distriktstävlingar, men från Stockholm så ser vi ett stort behov av att kunna arrangera distriktstävlingar i närområden och då anser vi att man inte bör ha ranking på dessa tävlingar pga terrängkännedom (och vi vill ju att alla ska kunna springa). Frågan är kopplad till terrängkännedom motionen.
- [Ändring av § 4.20.10 för att möjliggöra rekonstruerade resultat utifrån](#)
 - På denna motion så enades vi om att föreslå en mindre justering då det i diskussionerna på Novemberkonventet kommit upp att förslaget inte på ett bra sätt hanterar stafett, rankingtävlingar, etc.

- Nästa möte kommer vi äta en jultallrik innan mötet och vi börjar kl 17.00.
Johanna och Asbjörn kan tyvärr ej närvara.

5. Mötesplan 2025

- Styrelsemöte – 8 december (fysiskt)
- Styrelsemöte 19/1
- Styrelsemöte 9/2 digitalt
- Årsmöte 9/3

6. Avslutning

Monica tackade och avslutade mötet

